
Bestyrelsesmøde d. 15/8 kl. 19.00 

 

1. Status / orientering om 

• Seniorbofællesskab  

Vi har haft et møde med kommunaldirektøren. Han bakker op og vil forsøge, at ”åbne 

døre”. 

• Geopark Tavler 

Venøboen, Geopark Vestjylland, Mads Bendix og Struer kommune har klaget over 

Naturstyrelsens afgørelse. 

• Planloven 

Folketinget arbejder på justeringer i Planloven. SaDS har tilkendegivet småøernes 

udfordringer i forbindelse med den foreslåede ændring i loven. 

• Fri-Ø 

Venø er stadig, sammen med 8 andre øer, med i kapløbet om at blive fri-ø.  

• SADS - suppleant 

Anne Bruun er valgt til suppleant. 

• Venø Havn 

Tage, Peter P og Jan Bendix har haft møde med kommunen omkring udviklingsplanen. 

Kommunen undersøger muligheder for at gennemførelse af første fase i planen.  

2. Forespørgsel ang. Venø Klit Camping 

 

    Vi glæder os over, at Venø campingplads arbejder med fremtidsplaner. 

 

3. Generalforsamling i oktober 

• Dato  

Torsdag den 27. oktober 2022  

• Opslag i VP september  

Dato, tid, sted og vedtægtsændringer kommer i Venøpostens september udgave 

 



• Forslag til vedtægtsændring  

Forslaget kan læses i VenøPosten 

• Nye bestyrelsesmedlemmer  

             --- 

• Bestyrelsesmedlemmer på valg 

Per Noesgaard og Mette Haahr er på valg 

• Suppleanter 

--- 

 

4. Nye færgetakster 

 

Vi blev orienteret om nye takster 

 

5. Sightseeing på egen Ø 

 

Per og Per deltager i møderne om ”Sightseeing på egen Ø” 

 

6. Nye Venøboere 

 

 

 

7. Eventuelt 
 

 

Næste møde: tirsdag den 20. september 2022 kl. 19:00 i havnehuset 


